

Title (en)  
Firearm with barrel.

Title (de)  
Rohrwaffe.

Title (fr)  
Arme à canon tubulaire.

Publication  
**EP 0402753 A2 19901219 (DE)**

Application  
**EP 90110677 A 19900606**

Priority  
DE 3919151 A 19890612

Abstract (en)  
In a barrel firearm, a rear barrel piece (4) and, by means of its actuating device (5), a front barrel piece (3) are pivotable about a trunnion (2). To improve the sealing of the barrel pieces (3, 4) in their coaxial position, there is a closing sleeve (16) which is guided on a thread (15). In the coaxial position of the barrel pieces (3, 4), the actuating device (5) rotates the closing sleeve (16) in such a way that it is pushed axially, together with a sealing ring, over the parting line of the barrel pieces (3, 4). <IMAGE>

Abstract (de)  
Bei einer Rohrwaffe sind ein hinteres Rohrstück (4) und mit seiner Betätigungs vorrichtung (5) ein vorderes Rohrstück (3) um einen Schildzapfen (2) schwenkbar. Um die Abdichtung der Rohr stücke (3,4) in ihrer koaxialen Stellung zu verbessern, ist eine Verschlußhülse (16) vorgesehen, die an einem Gewinde (15) geführt ist. In der koaxialen Stellung der Rohr stücke (3,4) dreht die Betätigungs vorrichtung (5) die Verschlußhülse (16) so, daß sie sich zusammen mit einem Dichtring axial über die Trennstelle der Rohr stücke (3,4) schiebt.

IPC 1-7  
**F41A 3/74; F41A 9/45; F41A 21/00**

IPC 8 full level  
**F41A 3/74** (2006.01); **F41A 9/45** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**F41A 3/74** (2013.01 - EP US); **F41A 9/45** (2013.01 - EP US)

Cited by  
FR3002030A1; WO2014125195A1; EP2956738B1

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0402753 A2 19901219; EP 0402753 A3 19910814**; DE 3919151 A1 19901213; DE 3919151 C2 19980709; IL 94697 A0 19910415;  
US 4982646 A 19910108

DOCDB simple family (application)  
**EP 90110677 A 19900606**; DE 3919151 A 19890612; IL 9469790 A 19900611; US 52371990 A 19900515